

Forstyrrelsesmøde d. 28/10

Bestyrelsen:









- (Kasserer) Oliver
- (Sekretær) Vincent
- (Formand) Oliver Viller Nielsen
- (Næstformand) Kresten Laust
- (Menig) Patrick
- (Menig) Theis
- (Menig) Anders
- (Menig) Flemming

Observatører:

- Topholt

Dette møde [OB]

Forklaring af dagsorden:

- O - Orientering - Gossip til bestyrelsen
- D - Diskussion - Skal diskuteres
 - Kan indeholde et underpunkt kaldet **F-ædrerådets holdninger**, hvor de kan udtrykke deres holdninger
 - Kan indeholde et underpunkt kaldet **Diskussion** med konkrete diskussionspunkter
- B - Beslutning - Der træffes en beslutning af en art
 - Indeholder en opsummering i et underpunkt kaldet **Beslutning** med de beslutninger der skal træffes
- Vi sætter  og  efter statussen for punktet
 -  gennemgået og færdigt
 -  punkt udskudt til næste møde
- Ekstra tegn:
 -  udskudt til, hvis der er tid til overs (tilføj  eller  når mødet er ovre)
 -  (høj prioritet) kan ikke udskydes

Forberedelse til mødet:



Beslutning:

- ❖ Valg af ordstyrer
 - Kresten
- ❖ Valg af referent

➤ Vincent

Opfølgning [O] ✓

Kort runde (bare 10 sekunder-ish per person) med hvad folk har lavet siden sidst? Ting der ikke blev nået?

- DE-klubben kontakt
 - De tager det i dag til deres mandagsmøde
- Banken
 - AOK
- Redbull
 - Er på torsdag
- FixD
 - Holder julefrokost dagen efter vores, men ikke på den:)
 - Hvordan har de så mange penge? Måske skal ADSL have en snak med Lars
- Studienævnet
 - Lars ved ikke så meget, Oliver Formand tænker at vi bare skal kontakte dem over e-mail
- NC - kun 4 har svaret på doodle
 - Alle har svaret nu

 Haste punkter - Skal håndteres dette møde 

Udvalgsstøtte [OD] ✓

FLAN spørger en mere fast 'støttemodel', og vi kunne måske godt genoverveje støtten på 1000 kr. pr. semester.

Diskussion:

- ❖ Drikkevarer
 - 1000 kr. er meget
 - Men vi vil gerne bakke op om frivilligheden og der skal være goder
- ❖ Hvem er formænd
 - Treo - Surland
 - Foobar - Würtz
 - Fit - Kresten
 - Flan - Peter Schwartz
 - Fkult - Sina
 - Foret - Topholt

- Fyttetur - Thomas
 - Forstyrrelsen - Oliver
 - Fe'r - Kat
 - Vi opretter en slack kanal (Kresten)
 - ❖ FLANs støtte ??
-

👉 Almindelige punkter 👉

Feedback fra Fædrerådet [OD] ✓

Noget generel feedback fra Kat

- Bedre PR
- Forstyrrelsen bør aktivt holde øje med udvalg fungerer så de ikke bare sejler rundt hvis ingen tjekker op. Reklame, budgetter, mv. Ikke at forstyrrelsen skal være en der banker i hovedet og siger "do this_", men mere for at hjælpe de udvalg der ikke magter deres opgave. Carry together
- Husk at have det sjovt!

Diskussion:

- ❖ Reflektér
 - Vi glemte at tage det gode humør med.
 - Oliver gør en god indsats med PR

Vedtægtsændringer [OD] ✓

Vedtægterne er ved at være forældede, der er flere stykker der har skabt debat og diskussion.

F-ædrerådets holdninger:

- ❖ Mini: grunden til at vedtægtsændring skal tages op to gange er for at sikre at der ikke bare dukker en masse medlemmer op og laver en virkelig dårlig ændring. Så det er kun til for at sikre/gøre det svære at lave dårlige beslutninger. Hvis beslutningen er god burde det ikke være et problem at stemme om det to gange 😊
 - Topholt: Hvis beslutningen er rigtig god ville det være en skam at skulle gøre det to gange
- ❖ Topholt: Der skal stadig være $\frac{2}{3}$ der stemmer på det, og kun medlemmer kan møde op.

Diskussion:

- ❖ Hvem må blive medlem?
 - Topholts Holdning:
 - Institut for datalogi, uddannelser under listen "naturvidenskab" eller "IT", samt kandidater som er cand.it

- Overvejelse, hvad gør man med bacheloruddannelser som leder til cand.it, men som ikke er "naturvidenskab" eller "IT" eller datalogi?
- ❖ Gør det nemmere at gennemføre vedtægtsforslag i fremtiden
- ❖ Konkretiser hvem der må deltage, og stemme til generalforsamlingen
- ❖ (CVE-2024) Forstyrrelses zero-day i vedtægterne droppet for nyligt (Afbrydelse af indkomne vedtægtsændringsforslag)
- ❖ Lav konkrete ændringsforslag til næste møde - Hvem?

Beslutninger:

- Ingen beslutninger, men vi tager Topholts vedtægtsændringer til næste gang
-

Passive punkter - kan udskydes

Jubilæumsudvalg og fest [ODB] ✓

F-Klubben afholder snart jubilæum. Hvis vi er interesserede i kunstner, så skal vi snart til at begynde at kigge på planlægningen, derfor synes jeg (Kresten) at vi skal nedsætte et udvalg til at undersøge mulighederne.

Ting som udvalget skal se på (*Disse beslutninger skal ikke træffes til dette møde, men noget udvalget skal se på*):

- Skal der være en reception? (Tænk universitetsfesten)
- Hvor skal det afholdes?
- Hvor formelt skal det være

Diskussion:

- ❖ Hvor stort budget snakker vi ca.? (ADSL har aftalt at tilsidesætte 10k til støtte i jubilæumsåret)
 - 15-20k billetindtægter (300 personer ish * 50 kr ish)
 - 50k spons
 - 10k studienævn?
 - 15-20k egne penge?
 - Så mange penge som vi kan få. (80k-100k?)
- ❖ Hvor mange deltagere / hvor stort ca.? Det kunne være sjovt, hvis der var plads til alle der ville på instituttet, og tilmed udsende en åben invitation til virksomheder for at spørge efter F-Klub medlemmer
- ❖ Skal der være kunstner ca.?

Beslutning:

- ❖ Nedsæt et udvalg
 - Kresten(udvalgsformand), Oliver, Patrick, Anders & Theis

Åben FooBar [ODB] ✘

Der har været snak om at åbne op for en betalt bar, så vi har en måde at samle folk, uden vi behøver at samle sponsorater. Snakken er til dels startet af Lars, som gerne vil have en bar

Fordele:

- Folk bliver oplært i at alting ikke er gratis (men stadig en god pris)
- Vi kan invitere folk fra andre studier, og folk fra instituttet kan invitere venner
- Vi kan tjene penge og mindske hullet på kistebunden
- Rekruttering af medlemmer

Ulemper:

- Begynd undersøgelse af hvordan vi kan få en åben bar
- Vi bliver nødt til at afvise folk fra medlemskab ofte sandsynligvis

Præmis:

- Klart defineret medlemsskabskrav
- Potentielt i separat organisation - Noget med skattefordele, ved at ikke gøre det i samme organisation

F-ædrerådets holdninger:

Beslutning:

- ❖ Skal vi høre FooBar ad om deres holdning?
- ❖ Hvem undersøger det nærmere?

Purge adgang til F-Klub mappen på Drev [ODB] ✘

Der er omkring 75, der har redaktør adgang til F-Klub mappen, skal der ryddes op, så det kun er nuværende medlemmer og aktive/semi-aktive fædrerådsmedlemmer?

Derudover er det pt. "Alle med linket" som redaktør, der gør sig gældende. Skal det begrænses?

Beslutning:

- ❖ Purge?
- ❖ Begræns adgang til dem, det er delt med?

Bestyrelsesforsikring [OD] ✘

En dame fra Danske Bank præsenterede Kresten for idéen med en bestyrelsesforsikring.

ChatGPT forklaring:

I en frivillig studenterforening kan en bestyrelsesforsikring være relevant for at beskytte bestyrelsesmedlemmerne mod personligt ansvar, hvis der opstår fejl eller uheldige beslutninger

i deres ledelse. Selvom en studenterforening ikke nødvendigvis har samme økonomiske kompleksitet som en virksomhed, kan følgende situationer gøre en bestyrelsesforsikring vigtig:

1. **Økonomisk forvaltning**: Hvis bestyrelsen forvalter foreningens midler forkert eller kommer til at påføre foreningen økonomisk tab.
2. **Kontraktlige forpligtelser**: Hvis foreningen misligholder aftaler med sponsorer, leverandører eller samarbejdspartnere.
3. **Lovovertrædelser**: Manglende overholdelse af regler eller love, f.eks. i forhold til arbejdsret, databeskyttelse eller skatteregler.

Forsikringen beskytter mod de økonomiske konsekvenser af eventuelle erstatningskrav eller retssager mod bestyrelsesmedlemmerne personligt.

F-ædrerådets holdninger:

Diskussion:

- ❖ Skal vi undersøge det nærmere? Hvis ja, hvem?

Afsluttende

Eventuelt

- ❖ Socialt???

Evaluering af møde

- Lidt sen opstart
- Mindre effektiv, for meget banter
- Nogle uoverskuelige punkter (Single-responsibility principle)
- Næste gang skulle vi måske have mere konkrete

Drikkevarer

- 2 guld 2 nordic 1 solita 2 kinley 1 sportscola